

介绍 鄉納與宋和使用技計的遵守目机 本于租稅執定了解的質使用此度 牙耳机使用處浮耳机之前 您应该理解整的于机或其它设备遵守功能。 更富合百再課 中耳蹇透用于90%人群能仅从中耳蹇試戴

开始使用

注意:【蓝色灯层模索不到型号的】

需要在关机的状态中长按8秒 直到指示灯出现置红菱红文替闪烁才可放手 用手机膜索配对即可

配对成功后按开机按钮2-3秒即可开机自动链接

如何配对



给耳机充电 低电量时耳机会红灯闪烁和发出语言提醒 使用充电线输入USB 接口给耳机充电 充电状态下红灯常亮 盖灯常亮为满点状态

功能与操作

1, 配列: 美机状态下, 长接开乳壁砂 (蛋红杂醋河豚) 2, 开机: 美机状态下, 长接开关键约3秒 (蛋灯河豚) 3, 关机: 开机状态下, 长接开关键4秒 (红灯河豚)

中英文语音提示切换 开机状态下,双击功能键约1秒进行中英文语音:

接听电话 🊵 来电时(鼓灯闪烁)点击开机按键1下接听

结束电话 通话中时 点击开机按键1下 结束通话 中英文切换 (P 开机状态下 双击功能键 松手方可支换中文/英文

機放音乐♪ 待机模式下点出开机按键1下

暂停音乐 100 音乐摄放中点击开机按键1下暂停摄放

充电注意事项:

使用DC5V充电器像电路的USB端口或手机充电器 USB端口的输出电压(必須选择正规厂家的安全认 证充电器)

2,在充电过程中 红色的灯亮 重复充电和放电会降低电池性能 这是正常的可充电池 产品参数

蓝牙版本: M-F8 待机时间:约150个小时 高频:DSP语音数据处理 操作范围:5-10M(根据于标 电池容量: 70mA 支持协议: HFP/A2DP/ 重量: 4.9g

安全定的

清如任何提出的對意及象企器 否则可能导致耳机
发生规模以报告
通知证券接触对外用面引点等或设备严重组不
通常证券接触对外用面引点等或设备严重组不
3. 表的的经验于重要或性或证据(PCLITFedOCL
2. 国有特别等证据
正面《电中相等证据》
是一面《电中相等证据》
是一面《电中相等证述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相类证述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相述》
是一面《电中相述》
是

Product Parameters

Bluetooth Version : M-F8 Standby Time : 150H

Audio: DSPSpeech processing
Operating Range: 5-10M
Battery Capacity: 70mA

如果实现如此产品出现中人为加坡指向 该或来经格保健 保修 信息 保修 在 产品品级或期间为一的构成化分为 免帐服务 几层产品金级强制的加速等的一个现在分中,也是有有效在 上级全国在现在区域至少需有最多区域,在及不少需用 1. 无保存于此产品等标页已经 2. 因此人或是外域。 音乐 本该年轻

排定手机号 专家团队在线解答 並牙耳机使用视系教程 以及专业的产品知识





Introduce
Thank you for buying and using Bluetooth headphonese.
This manual helps you understand how to use the
Bluetooth headdest before using a Bluetooth headset before the right ear to wear
More suitable for the right ear to wear
Modition are pulsage assuitable for 90%, people to try to wear the middle ear plug and

Start To Use
Press the Bluetooth headset for 8 seconds
Show blue and red light alternately flash

The state of the shutdown is 8 seconds long Blue red alternately flicker to let go Search with a mobile phone

Pairing button 2-3 seconds to start auto

How To Match



Search"M-F8"And Click The Connec

Earphone Charging Low power Headphone flicker and voice remin Use the charging line to access USB charging Charging State The red light blue light is full Function and Operation NO/OFF Operation Steps

Pair: In the state of shutdown, 6 seconds long (Blue Red Flicker)
 No. In the state of shutdown, 3 seconds long (Blue Light Flicker)
 OFF: In the open state, 4 seconds long (Red Light Flicker)

Chinese/English Speech Prompt Switch In The Boot State , Double1second Chine

Operation Method

Answer The Phone 🌁 Time Call (Blue Light Flicker) Button 1 To Ans

End The Phone Call Time Click on the start button 1 to

Chinese/English Switch 🔑 Open State Click the function key in Chine

Play Music >
Standby Mode Click on the boot butto

Pause Music 🛄 Music Playback Click on the boot butto

SupportProtocol : HFP/A2DP/A Weight : 4.9g

Safety Criteria

1. Don't diseasemble or refit the equipment for an reason or cause the earphone to fail or burn up or 2. Don't will cause damage to the equipment of 3. Don't put the equipment all low temperature or 3. Don't put the equipment all low temperature or 1. Don't use engipment thanderstorm in thunderstorm to cause signal interruption 5. Don't use moltey given to change of thereign to the control of the control o

After-Sale And Support The product you purchased is nonhuman for failure. Warranty information Warranty period the quality areaty period of this product is: free service for 12 months from purchase: The quality of the product itself is a warranty card Contact with dealers for free maintenance:

售后服务与支持 如果您购买的产品出现非人为损现故障 请联系经销保修

客户保修资料

产品名称 产品型号

Warranty Information	
Customer name	
Contact Number	
Contact Address	
Product Name	
Product Model	
Date Purchase	

Music Should Young

FCC Statement
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the
This device complies, with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the
This device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that
may cause undesired operation.

companies coas vois the user automory is operate the equipment.

NOTE: The equipment has been tested and close of comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the PCC Rute. These limits are colleged to provide examinately protection against trends interference in a refrequency energy and, if not installated and used in accordance with the instructions, may use among the provide and used an accordance with the instructions, and a provide a provide a provide and accordance with the contraction. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation, if which can be determined by turning the equipment off and on, the set is encouraged to by the consect the interference by one or more of the following measures.

encouraged to by us unites, we measures:

Recrient or relocate the receiving antenna.

Increase the separation between the equipment and receiver.

Connect the equipment into an outlet on a crucil different from that
to which the receiver is connected.

Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.